
 

Please read these Terms of Use carefully before using the Website operated by TaskForce 
Emergency Technical Services LLC ("we," "us," or "our"). By accessing or using our Website, you agree 
to comply with these Terms of Use. If you do not agree to these terms, please do not use this 
Website. 

Acceptance of Terms 

By accessing or using our Website, you agree to these Terms of Use and any additional terms and 
conditions that may apply to specific sections of the Website. 

Intellectual Property 

The contents of the Website, including but not limited to text, fonts, graphics, logos, images, 
digital downloads, and software, is the property of TaskForce Emergency Services LLC and is 
protected by international copyright laws. 

Use of Website 

You may use the Website only for lawful purposes and in accordance with these Terms of Use. You 
agree not to use the Website in any way that could damage, disable, overburden, or impair the 
Website or interfere with any other party's use and enjoyment of the Website. 

Links to Third-Party Websites 

The Website may contain links to third-party websites or services that are not owned or controlled 
by TaskForce Emergency Technical Services LLC. We have no control over, and assume no 
responsibility for the content, privacy policies, or practices of any third-party websites or 
services. You further acknowledge and agree that TaskForce Emergency Technical Services LLC 
shall not be responsible or liable, directly or indirectly, for any damage or loss caused or alleged to be 
caused by or in connection with the use of or reliance on any such content, goods, or services 
available on or through any such websites or services. 

Limitation of Liability 

In no event shall TaskForce Emergency Technical Services LLC or its officers, directors, employees, or 
agents, be liable to you for any direct, indirect, incidental, special, punitive, or consequential 
damages whatsoever resulting from any errors, mistakes, or inaccuracies of the content, personal 
injury or property damage, of any nature whatsoever, resulting from your access to and use of the 
Website. 

Changes to Terms of Use 

We reserve the right to modify or replace these Terms of Use at any time. Your continued use of the 
Website after any such changes constitutes your acceptance of the new Terms of Use. 

Governing Law 

These Terms of Use are governed by and construed in accordance with the laws of Dubai, United Arab 
Emirates, and you irrevocably submit to the exclusive jurisdiction of the courts herein. By using the 
Website, you acknowledge that you have read and understood these Terms of Use and agree to be 
bound by them. If you do not agree with these terms, please do not use the Website. 

For any questions or concerns about these Terms of Use, please contact us via the “Contact Us” 
form on the website or by the telephone at +971 52 33 77 555. 
 
Content last updated: 24 June 2024
 
  



 



 

 شروط الاستخدام  

يُرجى قراءة شروط الاستخدام بعناية قبل استخدام الموقع الذي يعمل من خلال شركة تاسكفورس اميرجنس ي 

،يعتبر الدخول إلى موقعنا واستخدامه موافقة    )والمشار إليها ب "نحن" أو ضمائر الملكية(للخدمات الفنية ش.ذ.م.م   

 منك على الامتثال بشروط الاستخدام، وفي حالة عدم الموافقة على هذه الشروط، يُرجى عدم استخدام هذا الموقع. 

افقة على الشروط   المو

وأحكام  شروط  وأي  هذه  الاستخدام  بشروط  الامتثال  على  منك  موافقة  واستخدامه  موقعنا  إلى  الدخول  يعتبر 

 إضافية والتي تنطبق على بعض الأقسام المحددة في الموقع. 

   الملكية الفكرية

والشعا رات  الجرافيك  النص والخط ورسومات  الحصر؛  المثال لا  ذلك على سبيل  في  بما  الموقع  جميع محتويات 

الفنية   الرقمية  وبرامج السوفت وير تخضع لملكية شركة تاسكفورس اميرجنس ي للخدمات  والصور والتنزيلات 

 ش.ذ.م.م  وتحميها قوانين حقوق النشر الدولية.  

   استخدام الموقع

يمكنك استخدام الموقع من أجل الأغراض المسموح بها وبما يتوافق مع شروط الاستخدام، فأنت توافق على عدم  

استخدام الموقع بأي طريقة قد تؤدي إلى إتلاف الموقع أو تعطيله أو إثقاله أو إضعافه أو أن تحو ل دون استخدام  

 أي طرف للموقع واستمتاعه به. 

اقع الخاصة بالغير  ابط المو    رو

الفنية   للخدمات  اميرجنس ي  تاسكفورس  تملكها شركة  أو خدمات لا  للغير  لمواقع  الموقع على روابط  يحتوي  قد 

سياسات   عن  أو  المحتوى،  عن  مسئولية  أي  نتحمل  ولا  عليها  سيطرة  لدينا  ليس  أي  بها،  تتحكم  ولا  ش.ذ.م.م  

،بالإضافة إ الغير  وخدمات  بمواقع  الخاصة  الممارسات  أو عن  تقر وتوافق على إخلاء  الخصوصية،  فإنك  لى ذلك 

مسئولية شركة تاسكفورس اميرجنس ي للخدمات الفنية ش.ذ.م.م  أو إلتزامها بطريقة مباشرة أو غير مباشرة عن  

أي تلف أو خسارة ناتجة عن أو يُزعم أنها سبب في أو متصلة باستخدام أو الاستناد على أي محتوى، أو بضائع أو 

 من خلال أي مواقع أو خدمات من هذا القبيل.   الخدمات المتاحة على أو

   مسئولية محدودة

لا تتحمل شركة تاسكفورس اميرجنس ي للخدمات الفنية ش.ذ.م.م  أو مسئوليها، أو مدرائها أو موظفيها أو وكلائها  

ع رضية، أو الخاصة، أو الجزائية أو    المسئولية بأي حال من الأحوال عن الأضرار المباشرة أو غير المباشرة، أو ال

اللاحقة الناتجة عن أي أخطاء ،أو هفوات أو عدم دقة المحتو ى، أو حدوث أصابة شخصية أو تلف للملكية أيًا 

 كانت طبيعتها والذي ينتج عن دخولك واستخدامك للموقع. 

  التغييرات في شروط الاستخدام

نحتفظ بحق التعديل أو الاستبدال لهذه الشروط المتعلقة بالاستخدام في أي وقت، استخدامك المستمر للموقع 

 بعد أي تغييرات من هذا القبيل تمثل موافقتك على شروط الاستخدام الجديدة.  



 

 القوانين الحاكمة 

للإختصاص  وتخضع  المتحدة،  العربية  بالإمارات  دبي،  قوانين  مع  يتوافق  بما  وتفسر  الاستخدام  شروط  حكم  تُ 

القضائي حصريًا وقطعيًا  للمحاكم بها. وباستخدامك للموقع فأنت تقر بأنك قد قرأت وفهمت شروط الاستخدام 

 وط، يُرجى عدم استخدام هذا الموقع.  هذه وتوافق على الالتزام بها، وفي حالة عدم موافقتك على هذه الشر 

لأية أسئلة أو استفسارات حول شروط الاستخدام هذه يُرجى الاتصال عبر نموذج "اتصل بنا "على الموقع أو عبر  

 .   +971 555773352الاتصال الهاتفي على 

 2٠23 يونيو  2٤آخر تحديث للمحتوى في:  

 


